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Zápis z jednání komise dopravy, výstavby a ekologie 

 ze dne 14.2.2024 

Místo :   malá zasedací místnost na ÚMOb Hrabová 

Čas :  15:30– 18:00 

Přítomní : Jana Batelková MBA,  Martin Krejčíček, Ing. Jiří Kubečka, Ing. Adam Hrabovský, 

Ing. Jiří Korytár, Ing. Milan Kratochvíl, Ing. Tomáš Konečný, Ing. Jiří Skalský 

Hosté:  Ing. Jana Faicová, Ing. Radomír Orkáč 

Struktura zápisu: 

A) Úkoly a dotazy na úředníky MOb Hrabová 

B) Úkoly pro komisi 

C) Informace  

 

 

A) Úkoly a dotazy na úředníky 

a. Kontejner na textil – Diakonie Broumov.  Komise projednala problematiku 

se soustavě váznoucím vybíráním obsahu kontejnerů na textil ze strany 

provozovatele a doporučuje ukončení spolupráce. Ing. Faicová přislíbila podání 

žádosti na jejich zrušení. 

 

B) Úkoly pro komisi 

a. Kontaktovat Povodí Odry a pokusit se projednat: 

- zabránění vjezdu aut na pravý břeh odlehčovacího kanálu mezi Paskovskou 

a Ostravicí, 

- zabránění vjezdu aut před mostem do Vratimova na protipovodňový val na levém 

břehu Ostravice až téměř k cyklolávce u statku,  

- oprava povrchu místa k parkování na levém břehu Ostravice těsně pod mostem 

doVratimova.  

b. Zmapovat zbývající betonové fragmenty. 

 

C) Informace ze strany pana místostarosty pro členy komise. 

a. Pan místostarosta informoval členy komise o aktuálním stavu všech rozpracovaných 

úkolů, které řeší rada MOb a zároveň vyjádřil poděkování za zmapování dopravního 

značení – parkovací místa pro zdravotně postižené, na Šídlovci. 

 

 

 

Zapsal Jiří Skalský  


